

ATTESTATION for FULL YEAR SCHOOL REPORT

(Non British Nationals Only)

The Ministry of Education requires a FULL year's school report to be attested based on the below conditions. If your child is leaving part way through the academic year you will require two separate years' school reports to ensure a full year is covered.

Ministry of Education conditions:

1. Local school transfers within the Eastern Province do **not** require reports to be attested.
2. School transfers within the Kingdom of Saudi Arabia require attestations from the regional Ministry of Education.
3. Pupils entering from outside the Kingdom require their reports to be attested by the **Saudi Embassy** in the country where the school, from which your child is transferring, is located.

تصديق تقرير/شهادة السنة المدرسية الكاملة

(فقط للطلاب من غير الجنسية البريطانية)

تطلب وزارة التعليم أن تكون التقارير/الشهادات لسنة دراسية كاملة مصدقة في الحالات التالية.

يرجى أخذ العلم انه في حال انتقال الطالب خلال السنة الدراسية فهذا يتطلب تقريرين/شهادتين منفصلين .

شروط وزارة التربية

1. التقارير/الشهادات المدرسية ليست بحاجة الى تصديق اذا كان الطالب منتقلا" من مدرسة الى مدرسة أخرى ضمن المنطقة الشرقية .
2. التقارير/الشهادات المدرسية بحاجة الى تصديق من وزارة التعليم في حال انتقل الطالب من منطقة الى أخرى داخل المملكة العربية السعودية . التصديق يجب أن يصدر من وزارة التربية التابعة لها المدرسة السابقة .
3. إن الطلاب القادمين من خارج المملكة العربية السعودية بحاجة أن تكون تقاريرهم/ شهاداتهم المدرسية مصدقة من قبل السفارة السعودية في البلد الموجودة فيه المدرسة .